
(1999/C 96/224) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2995/98

υποβολή: Roberto Mezzaroma (PPE) προς την Επιτροπή

(8 Οκτωβρίου 1998)

Θέµα: Μεταρρύθµιση του νόµου περί εκπροσώπησης στις ιταλικές ένοπλες δυνάµεις

Στις 21 Ιουλίου 1998, η Επιτροπή Áµυνας της Ιταλικής Βουλής ενέκρινε το νοµοσχέδιο για τη µεταρρύθµιση της
εκπροσώπησης στις ένοπλες δυνάµεις.

Το κείµενο του νοµοσχεδίου καταδεικνύει την έλλειψη πολιτικής βούλησης για µια καινοτόµο µεταρρύθµιση του
συστήµατος εκπροσώπησης, η οποία να καθιστά δυνατή τη βελτίωση των συνθηκών για τους στρατιωτικούς.

Ο νόµος συνάντησε παντελή αδιαφορία και έλλειψη κριτικής αντίδρασης από την πλευρά των στρατιωτικών,
γεγονός που αποτελεί σοβαρή και επικίνδυνη έλλειψη ενδιαφέροντος ως προς το περιεχόµενο του εν λόγω νόµου.

Στις ένοπλες δυνάµεις των κρατών µελών ισχύει εδώ και χρόνια ένας νόµος που προστατεύει ευρέως και
ολοκληρωµένα τα θεµελιώδη δικαιώµατα των στρατιωτικών. ∆εδοµένου ότι το 1985 και το 1997, το Ευρωπαϊκό
Κοινοβούλιο ενέκρινε σύσταση µε στόχο να διαθέτουν οι στρατιωτικοί µια πραγµατική και ουσιαστική εκπροσώ-
πηση, δεν θεωρεί η Επιτροπή ότι είναι ανάγκη να υπάρξει µια ειδική σύσταση, χωρίς προς τούτο να θίγεται η
αυτονοµία του Ιταλικού Κοινοβουλίου, µέσω της οποίας ο νέος νόµος, ο οποίος βρίσκεται καθόδόν προς έγκριση
από τη Γερουσία, να ενσωµατώνει το συνταγµατικό δικαίωµα προστασίας των αναπαλλοτρίωτων θεµελιωδών
δικαιωµάτων του συνέρχεσθει και να ευθυγραµµίζεται προς τους ανάλογους νόµους των άλλων ευρωπαϊκών
χωρών στο πλαίσιο µίας ενιαίας αµυντικής πολιτικής στη ∆ΕΕ;

Απάντηση του κ. Flynn εξ ονόµατος της Επιτροπής

(6 Νοεµβρίου 1998)

Το συνδικαλιστικό δικαίωµα δεν εµπίπτει στο πεδίο εφαρµογής του άρθρου 2 της συµφωνίας για την κοινωνική
πολιτική (άρθρο 137 της νέας συνθήκης). Το θέµα του συνδικαλιστικού δικαιώµατος των µελών των ενόπλων
δυνάµεων ανήκει αποκλειστικά στην αρµοδιότητα των κρατών µελών.

(1999/C 96/225) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-2998/98

υποβολή: Renate Heinisch (PPE) προς την Επιτροπή

(8 Οκτωβρίου 1998)

Θέµα: Ενηµέρωση για το ύψος των κοινοτικών κονδυλίων που διατέθηκαν στα πανεπιστήµια και τα ερευνητικά
ιδρύµατα στο κρατίδιο της Βάδης-Βυρτεµβέργης το 1997

Παρακαλώ την Επιτροπή να µε ενηµερώσει. Για ποιά µέτρα διατέθηκαν κοινοτικές πιστώσεις το 1997 για
πανεπιστήµια και ερευνητικά ιδρύµατα στο κρατίδιο της Βάδης-Βυρτεµβέργης και ποιό ήταν το ύψος των
κονδυλίων αυτών

1. από το 4ο πρόγραµµα-πλαίσιο για την έρευνα, την τεχνολογική ανάπτυξη και τα σχέδια επίδειξης;

2. από τα κοινοτικά προγράµµατα στους τοµείς της ενέργειας και του περιβάλλοντος;

3. από τις κοινοτικές πρωτοβουλίες, συγκεκριµένα από το πρόγραµµα INTERREG;

4. από τα προγράµµατα SOCRATES, Leonardo da Vinci και Νεολαία για την Ευρώπη;

5. από άλλα προγράµµατα της Κοινότητας;

Απάντηση του κ. Santer εξ ονόµατος της Επιτροπής

(23 Οκτωβρίου 1998)

Η Επιτροπή συγκεντρώνει τις πληροφορίες που απαιτούνται για την απάντηση στην ερώτηση που τέθηκε. ∆ε θα
παραλείψει να γνωστοποιήσει το συντοµότερο το αποτέλεσµα των ερευνών της.
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